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Abstract (en)
[origin: WO2021164970A1] The invention relates to a grinder (GAR) having a grinding table (GTL) which is rotatable about a first rotation axis (RX1)
and comprises at least two grinding rollers (GRL), each of which is rotatably arranged about a respective second rotation axis (RX2) such that
ground material can be comminuted between the grinding table (GTL) and the grinding rollers (GRL) during operation. The invention also relates
to a method for operating the grinder (GAR). In order to increase availability, according to the invention the grinder (GAR) comprises at least one
sensor arrangement (SNA) by means of which an inclination change of the grinding table (GTL) beyond a certain threshold value (TRS) can be
detected.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft ein Mahlwerk (GAR) mit einem um eine erste Drehachse (RX1) rotierbaren Mahlteller (GTL) umfassend mindestens zwei
Mahlwalzen (GRL), die jeweils um eine jeweils zweite Drehachse (RX2) drehbar derart angeordnet sind, dass Mahlgut zwischen dem Mahlteller
(GTL) und den Mahlwalzen (GRL) im Betrieb zerkleinerbar ist. Daneben betrifft die Erfindung ein Verfahren zum Betrieb des Mahlwerks (GAR). Zur
Erhöhung der Verfügbarkeit wird vorgeschlagen, dass das Mahlwerk (GAR) mindestens eine Sensoranordnung (SNA) umfasst, mittels dessen eine
Neigungsänderung des Mahltellers (GTL) über einen bestimmten Schwellwert (TRS) hinaus erkennbar ist.
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